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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr XLIX/2022 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

 

Posiedzenie w dniu 22 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:53 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota 

Szmulik, Sekretarz Gminy Marek Radom, pracownik socjalnym Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Prudniku Jolanta Mosiek 

 

2. Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik. (druk nr 1211) 

Radni nie podjęli dyskusji odnośnie druku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie 

Gminy Prudnik. (druk nr 1211) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XLIX sesji rady Miejskiej w Prudniku  

w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Wioleta Zator. 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestię deficytu. 

Skarbnik tłumaczyła zależności, poprzez które tworzy się deficyt. 

Między radnym a skarbnik wywiązała się długa dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Paweł Licznar stwierdził, że widzi nieścisłości  

w omawianym przez Panią Skarbnik temacie. Wytłumaczył raz jeszcze skąd pojawia się 

deficyt. Dodał, że na dzień dzisiejszy budżet jest stabilny, jest równowaga między wpływami  

i wypływami. 
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Podczas dalszej dyskusji Przewodniczący paweł Licznar wyraził zdanie, że nie można tylko 

narzekać. Należy podać konstruktywne rozwiązania. Dodał, że chętnie pozna wyniki 

głosowania druku nr 1214, które w pewien sposób jest jakimś rozwiązaniem w kontekście 

deficytu i spraw finansowych gminy.  

Po zakończeniu dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1212) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213) 

Radni Zygmunt Trojniak, Zbigniew Kosiński oraz Edward Mrów podjęli dyskusję w temacie 

wieloletnich inwestycji. Burmistrz wraz ze Skarbnik Gminy rozwiewali wątpliwości radnych. 

Największe z nich wzbudzało realizacja inwestycji przy ul. Tkackiej czy ul. Działkowej. 

Radni dyskutowali również na temat zaciąganych kredytów.  Nie zostały zgłoszone formalne 

uwagi oraz zmiany do projektu uchwały. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1213) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku 

(druk nr 1214) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 1214) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Katarzyna Rożek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar zgłosił oficjalny wniosek o zmniejszenie waloryzacji 

stawek podatku z 11,8% na 9%. 

Wniosek został poddany pod glosowanie przez Komisję Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Budownictwa wnioskuje o zmniejszenie waloryzacji stawek podatku z 11,8% na 9%.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ryszard Czeczel, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Bochenek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

Zaopiniowanie projektu uchwały z uwzględnieniem wniosku zostało poddane pod 

glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 1214) - z uwzględnieniem wniosku 

przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa; 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Bochenek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

4) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1215) 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej 

Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 1215) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 
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Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

5) zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu użytkowego oraz określenia warunków 

udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 

2 w Prudniku (druk nr 1216) 

Radny Edward Mróz oznajmił, iż rozumie, że wszyscy lokatorzy są chętni do nabycia lokali 

w budynku i są to już konkretne ustalenia? 

Naczelnik Dorota Szmulik potwierdziła, że wszyscy najemcy wstępnie potwierdzili chęć 

nabycia wynajmowanych lokali.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i lokalu 

użytkowego oraz określenia warunków udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych w budynku przy Placu Wolności 2 w Prudniku (druk nr 1216) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

6) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217-1221) 

Projekty uchwał omówiła naczelnik Wydziału Dorota Szmulik. 
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Radni Zygmunt Trojniak oznajmił, że Komisje zwracały się z prośbą o udostępnienie 

nazwisk osób, które przedłużają dzierżawę, skoro dzierżawa odbywa się bezprzetargowo.  

Sekretarz Marek Radom wyjaśnił, że urząd musi najpierw spełnić obowiązek informacyjny. 

Bez tego nie można podać tych danych. Dodał, ze przyjmuje uwagę radnych i osoby 

zainteresowane będą informowane o tym, że ich dane będą wykorzystywane w celu podjęcia 

decyzji o dzierżawie przez Rade Miejską. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1217-

1221) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

7) uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Prudnik (druk nr 1222) 

Projekt uchwały omówiła naczelnik Wydziału Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Prudnik (druk nr 1222) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

8) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Dębowiec 

w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla 

miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1223) 

Projekt uchwały omówiła naczelnik Wydziału Dorota Szmulik. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości 

z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie 

Sołectwa Dębowiec (druk nr 1223) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

 

9) uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023 (druk nr 

1224) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023 (druk nr 1224) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania (druk nr 

1225) 

Radny Edward Mazur zapytał skąd wynika konieczność zmiany stawki? 

Przedstawicielka Ośrodka Opieki Społecznej Jolanta Mosiek wyjaśniła, że obecnie 

obowiązująca Uchwała Nr VI/64/2015 z dnia 26 lutego 2015 roku z późn. zm. określa stawkę 

za godzinę usług w kwocie 35 zł. za godzinę. Stawka ta obecnie odbiega od rzeczywistych 

wydatków na ten cel, stąd w przedstawionym projekcie zmieniamy ją na kwotę 40 zł. Kwota ta 

daje realny obraz obecnych kosztów a dodatkowo jest tożsama z kwotą jaka jest przedstawiana 

od dwóch lat w programach rządowych za takie i podobne usługi jak np. Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej czy opieka wytchnieniowa. Ponadto projekt uchwały zawiera nową 

wersję tabeli odpłatności procentowej, która różnicuje procentową odpłatność dla osób 

korzystających, ale też pozwala jak najmniej odczuć obecną zmianę kosztu. Wprowadzenie 

powyższych zmian ma na celu sukcesywne dopasowanie ceny za usługi tak aby uniknąć 

w przyszłości znacznej podwyżki dla odbiorców tych usług. 

Radny Zbigniew Kosiński poruszył temat dodatków węglowych oraz opóźnień w ich 

wypłacaniu. 

Burmistrz wyjaśnił skąd wynika opóźnienie w wypłatach świadczeń.  

Między radnymi wywiązała się dyskusja dotycząca sprzedaży węgla przez Gminę na 

preferencyjnych warunkach. 

W dyskusji udział wzięli radni Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak, Burmistrz Grzegorz 

Zawiślak oraz Sekretarz Marek Radom.   

Po zakończonej rozmowie zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane od głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (druk nr 1225) kolejno przez: 
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Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 

 

11) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2022/2023 (druk nr 1226) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 (druk nr 1226) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Bolibrzuch 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski 
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4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

  Przewodnicząca Komisji  

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

   Urszula Rzepiela  
 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 


